
Pályázat a soft szövetségi kapitány posztra

Kövesdi Andrea vagyok. Budapesten élek, könyvelőként dolgozom.

1994-ben kezdtem dartsozni. Aktív pályafutásom alatt egyszeres magyar bajnok és egyszeres magyar
válogatott vagyok. A versenyek lebonyolításában és szervezésében 1997 óta veszek részt. Aktív
szerepem volt a Budapesti Darts Szövetség megalakulásában, melynek több mint 10 éve az elnöke
vagyok.

2000-ben vettem részt először az EDU Európa Bajnokságon. Azóta 15 alkalommal utazhattam, több
alkalommal az aktuális szövetségi kapitány mellett segédkeztem, mint magánutazó, az utóbbi
három évben vezetőként. Az Így megszerzett tapasztalat’nagyon sokat segített abban, hogy most
Ismét pályázzak a szövetségi kapitányi posztra, hogy vezethessem a válogatottat a Soft EB-n.

A Magyarországon rendezett 2005-ös Soft Európa Bajnokság szervezésében, lebonyolításában
aktívan részt vettem, így láthattam hogyan működik a háttérben egy ilyen verseny.

A soft szakág mellett a steel szakágban is szereztem tapasztalatot, hiszen testközelből láthattam a
válogatott 201 5-ős törökországi VB, illetve a 2016-os ifjúsági EB szereplést is.
2018 ás a 2019 évben, megbízott kapitányként a hazai rendezésű sikeres steel EB-n, majd a
kolozsvári VB-n is vezethettem a válogatottat.

Szakmai elképzelések, válogatási elvek:

Amennyiben a költségvetés engedi, úgy válogatottanként 5 fővel (4 kezdő ± I csere) tervezem az
utazást a hölgyek és férfiak mezőnyében is.

Ak utánpótlás még mindig nagy kérdés. Amennyiben az elnökség a költségvetést megszavazza, és
lest elég pénz hozzá akkor jó lenne ismét utánpótlás válogatottat utaztatni. Tudtommal a 2020-as
benidorrni EB-n 4 utánpótlás korú játékos magán erőből kint lesz. Egy esetleges támogatás nekik
márelő segítené a szereplésüket.

A férfiaknál és a hölgyeknél is a ranglista első 3 fő biztosan alkotja a válogatottat, és a másik 2-
2 főt jómagam választanám ki. A válogatottságnak vannak feltételei, melyet minden
játékosnak el kell fogadnia, és be kell tartania, csak úgy lehet a válogatott tagja. Nagyon sokat
számít, hogy egy egységet alkosson a válogatott, ehhez szerintem erre szükség van. Az előző
két év alapján, tapasztalat, hogy úgy, mint a steel nemzetközi versenyeken a válogatott és a
vezetők egy helyen lakjanak, és ne lehessen családtagokkal lenni. Mivel a verseny
tengerparti, ezért a párok úgy gondolják nyaralni jöttek. Megbízásom esetén ezt a feltételt
szeretném a keretnek elmondani, hogy mindenki csak ezzel a feltétellel vállalja.

Március végén a soft egyéni II. forduló ranglistája alapján az 1-3 helyezettet megkérdezném, hogy
tudják — e vállalni a feltételekkel a válogatottságot vagy sem. A többi játékossal is felvenném a
kapcsolatot és legkésőbb április 30-ig kívánom kihirdetni az utazó keretet’

A csapatösszeállitásnál kardinális kérdés az alkohol fogyasztás, de úgy gondolom, hogy
amennyiben én kerülök megválasztásra a szövetségi kapitányi posztra, úgy sikerül közös nevezőre
jutnom a játékosokkal. Sajnos az Európa Bajnokságon nem tiltott az alkoholfogyasztás, ezért a
játékosoknak nagy a kisértés. Az utóbbi két év tapasztalata alapján, lehet olyan válogatottat
összeállítani, akiknek ez nem probléma.
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Az Európa Bajnokság a nyár elején van, így nincs sok lehetőség és idő arra, hogy a csapat
bárhol Össze tudjon jönni pár napra.
Szakmailag indokolt lenne a kihirdetetett bő keret többszöri összehivása. Erre az előző 2
évben nem volt lehetőség, a versenynaptár sűrűsége miatt.

Az EDU minden évben rendez egy EB-től EB-ig csapatversenyt. ez azt jelenti, hogy minden
ranglista verseny előtti pénteken van ez a verseny. A csapat 5 fős, amiben legalább 1 női
játékosnak kell szerepelnie. A válogatottkeret tagjait lehetne utaztatni változatosan.
Amennyiben a 2020-2021 -es szezonra nevezni tudnánk, az nagy segítség lehetne a
játékosok további fejlődésében.

Az 2019-2020-as évben kétjátékosunk is jól szerepel az állandó ranglistán, melyben nagy
része van az MDSZ anyagi segítségének. Amennyiben a csapatversenyre tudnánk utazni,
játékosaink minden ranglista versenyen részt tudnának venni, Így még több magyar név
szerepelhetne a ranglista elején.

Tavaly az EDU bejelentette, hogy a Radikal lesz a támogatója a szervezetnek. Aki nem tudná
ez nyugat Európában egy igen elterjedt gép. A gépen online játszhatsz a világon bármely
regisztráltjátékossal. Például a fiatal német versenyző Nico Kurz is jó helyen áll az európai
ranglistán. Azt gondolom, hogy a válogatott játékosok fejlődésében is nagy szerepet
játszhatnak ezek a gépek. Minél erősebb ellenfeleik vannak, annál jobb teljesítményre
sarkallja őket. A 2 db gép, ami jelenleg Budapesten található, segíthet abban, hogy tovább
fejlődjünk.

A tavalyi évben az EDU vezetősége felvetette, hogy rendezni, kéne egy ranglista versenyt. A
kassai vezetők dolgoznak azon, hogy egy kelet európai versenysoivzat legyen, ne kelljen
annyit utazni. Ez ügyben megkerestek minket, remélem az elnökség ezt támogatja és
elérhetjük az EDU vezetőségnél a céljainkat.

Mivel nem kizárólag egy csapat irányítása lenne a feladatom, hanem általános (p1. utazás
szervezése, nevezés leadása, részvétel a General Meeting-en) és sportszakemberi (p1. csapat
összekovácsolása, jó légkör megteremtése, versenylapok kitöltése, cserék irányítása) feladatok is, Igy
szeretném, ha lehetőség lenne rá, hogy két segítő utazzon velem, akik között fel tudom osztani a
feladatokat.
A két ember, akivel a két év alatt dolgozni szeretnék: Harsányi Enikő és Posta Csaba

A mellékletben egy 2020-as költségvetés tervezetet láthatnak, melyet az MDSZ elnökségének
jóváhagyásával a közgyűlés elé lehet terjeszteni. Természetesen tisztában vagyok azzal is,
amennyiben nem lesz az MDSZ-nek pénze akkor el kell, engedjünk versenyeket. De az EB-re
szerintem minden évben mennie kéne a válogatottnak.

Remélem megtisztelnek bizalmukkal, és ismét vezethetem a DARTS legjobbjait a siker felé.

Budapest, 2020. január 18.
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